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 HØNEFOSS-ØST ROTARYKLUBB  
Årsmelding Rotary-året 2016 - 2017 

 
 

Årsmøte 2017 ble avholdt på Comfort hotell Ringerike 13. juni 2017.  
 
Sommermøte med presidentskiftet blir avholdt 20 juni 2017. 
 
Medlemmer 
Pr. 30 juni 2016 vil vi være 40 medlemmer hvorav 6 kvinner. 
Gjennomsnittsalderen for klubbens medlemmer er 69 år. 
 
Nye medlemmer i rapportperioden: 
Det er ikke tatt opp noe nytt medlem i denne perioden. 

 
Medlemmer i avgang: 
1 medlemmer har av helsemessige årsaker, sluttet i løpet av Rotary året, og 
1 medlem har falt bort (død). 
1 medlem har søkt om permisjon dette året. 

 
Styret 2016-2017 
Styret har hatt denne sammensetningen: 
 
President:  Viera Rozmara-Frydenlund 
Innkommende president:          Endre Erlandsen 
Past president:   Anne Lise Rian 
Leder International tjeneste:  Ragnvald Lien 
Leder Yrkestjenesten:   Svein Solheim 
Leder Klubbtjenste:   Erling Bogstad 
Leder Samfunnstjeneste:  Sigmund Leine 
Konstituert:    Magnar Ågotnes 
 
Komiteer: 
Klubben har 4 komiteer som fungerer svært bra, jf Rotarybarometeret. 
Klubbtjenesten, Yrkestjeneste, Samfunnstjeneste og Internasjonal tjeneste. 
                            
 
Andre verv i klubben: 
Kasserer: Bjørn H Solhjem 
Sekretær: Lise Strat 
It/Web: Harald Bjørgo  
Programansvarlig: Ingrid Solberg 
Ukebrevredaktør: Bjørn Knoph  
Ungdomsutveksling: Hanne Sommerstad 
 
Verv i distriktet: 
Svein Eystein Lindberg er valgt til Distrikts Guvernør (DG) for 2018-2019.  
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Andre oppgaver – alle arrangementer 
Invitasjoner: Lise 
Innkjøp av mat: Thor, Bjørn Solhjem Erling Bogstad 
Booking av Benterud: Liv Berit Strøm 
Ved-sjef: Christian Brekke (DØD), overtatt av Thor Andersen i 2017. 
Annonse i Ring Blad av alle møter under «Det skjer» - Viera Rozmara-Frydenlund 
 
 
 
Representasjon: 
Ringerike Frivillig Sentral 25 års jubileum 
Ragnvald Lien representerte klubben og overrakk gaven fra Hønefoss-Øst Rotary da 
Presidenten sitter i styret til RFS  
 
Distriktskonferansen ble holdt 11. oktober 2015 på Fornebu. 
Deltakere fra klubben var: Anne-Lise Rian og Viera Rozmara-Frydenlund  
 
Pets og Distrikts samling ble holdt 17 oktober på Thon Hotel Opera. 
Deltakere fra klubben var: Svein Eystein Lindberg, Endre Erlandsen, Thor Andersen, 
Viera Rozmara-Frydenlund 
 
Utvekslingsstudent – RYLA nominasjon: 
Styret vedtok å innstilte kandidaten (som også var spilt inn for 2016):  
Vilde Bang Foss, hun aksepterte tilbudet 25.10.17 
 
Utvekslingsstudent: 
Det ble sendt en student til Tyskland 2016-17, og tatt imot en person fra Tyskland som 
heter Greta Vehring. 
 
Handicapp: 
Arbeidet med å få en repr. til Handicamp. Kandidaten vi hadde hatt kontakt med søkte 
først etter fristens utløp. Handicamp 2016 ble avlyst. 
 
Georgia-stipend: 
En person, Iselin Haugen fikk Georgia-stipend for 2016-2017. 
 
Paul Harris:  
2 kandidater til denne prisen ble lagt frem under møtet og prosess er satt i gang. 
Plaketter og medaljer er mottatt og vil bli utdelt 20. juni. Navnene er inntil da kun kjent av 
styret.  
 
Klubbmøter 
 
Klubbens faste møtested er Comfort Hotell Ringerike i Kongens gate 3, 3510 Hønefoss. 
Møtene holdes tirsdager fra kl19:00 - 20:00, med kaffe, og sosialt samvær fra kl 18:30 
til19:00. De aller fleste som deltar på møtene kommer omkring kl 18:30. 
På møter som holdes på vårt faste møtested, betaler møtedeltagerne kr 20,- for kaffe/te 
og en kake, vaffel, tvist eller noe annet å bite i. De får samtidig et lodd i vinlotteriet, som 
trekkes ved avslutningen av møtet. Gjester får lodd og deltar i trekning av en vinflaske.   
Vi har benyttet hotellets høyttaleranlegg på våre møter.  
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Det er blitt gjennomført 2 egoforedrag i denne perioden av Leif og Bjørn Geir. 
 
Hovedtema for klubbåret:  
 
Vi har i klubbåret 2016/2017 hatt 45 møter. 
 
Under ledelse av Thor Andersen ble det gjennomført vedugnad. 
 
Bruktboksalget: Det ble bestemt at bruktboksalget legges ned. 
 
Peismøter: ett i hvert kvartal, hvorav møtet den 16. mai var for de nye komiteene for det 
neste Rotary år.  
 
Ukebrev 
Funksjonen med ukebrev har fungert utmerket også gjennom dette Rotary-året ved at 
Bjørn Knoph har referert fra møtene. De gangene han ikke har kunnet skrive har han selv 
sørget for en stedfortreder. 
Ukebrevene er lagt ut på klubbens nettside under møter og klubbmøter. 
 
Foredrag avholdt i 2016-2017: 
 
30.08.16 Møte nr 2332 På tur i Karibia – litt kultur, litt natur, litt historie 
04.10.16 Møte nr 2333 «Lokalavisen i en digital mediehverdag» v/ansvarlig 

redaktør Bjørn Harald Blaker. 
13.09.16 Møte nr 2334 «Min lederreise» v/rådmann T. Isaksen 
20.09.16 Møte nr 2335 «End Polio Now» v/tidligere guvernør Bjørg Månum 

Andersson. (Intercitymøte) 
04.10.16 Møte nr 2337 «Nesten null rente å spare i bank, hva bør man gjøre?» 

v/Bjørn Solhjem 
11.10.16 Møte nr 2338 «Dagens ambulansetjeneste» v/parametric Håvard Larsen 
18.10.16 Møte nr 2339 «37 år med betongelementprodusenten Spenncon – et 

historisk sammendrag» v/Sven Alexander 
01.11.16 Møte nr 2341 «Hvordan finne etablererne og hvordan gir god veiledning 

og oppfølging?» v/Svein Eystein Lindberg 
29.11.16 Møte nr 2345 «Eventyret om Askeladden og de gode hjelperne» v/Rolf 

Lie 
03.01.17 Møte nr 2348 Leif og Bjørn Geirr  
10.01.17 Møte nr 2349 Hackaton – Kartverket helt i front med innovasjon 

v/Kristian Kihle 
24.01.17 Møte nr 2351 «Nyskaping og vekst på Ringerike» v/Magne Vegel 
31.01.17 Møte nr 2352 Anne Lise og utvekslingsstud  
07.02.17 Møte nr 2353 «Inner Wheel» v/Brynhild Heieren   
28.02.17 Møte nr 2356 «Friluftsrådenes Landsforbund – hva er det og hva gjør 

det» v/leder Morten Dåsnes 
07.03.17 Møte nr 2357 Erik Weber, Fiske og friluftsliv 
22.03.17 Møte nr 2359 «Status for Ringeriksbanen og E16» v/Terje Andreas Vik – 

Intercitymøte – NB ONSDAG 
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04.04.17 Møte nr 2361 «FN-tjeneste i Mali» v/Flemming Jensen   
18.04.17 Møte nr 2362 «Mitt liv som lærer og prest» v/Torunn Aschim 
25.04.17 Møte nr 2363 «Arbeidet ved Kistefos-museet» v/Egil Eide 
23.05.17 Møte nr 2367 «Har det vært vikingskip på Tyrifjorden og kan det komme nye 

skip?» v/Ragnar Wergeland 
06.06.17 Møte nr 2369 «Friluftsrådenes landsforbund – hva er det og hva gjør det?»  

v/daglig leder Morten Dåsnes  
 
Bedriftsbesøk i dennne perioden: 
27.09.16 Møte nr 2336 Besøk til Ringerike Folkehøyskole. 
28.03.17 Møte nr 2360 Montessoriskolen i Åsa tirsdag 28/3- kl. 18.30 - På 

Steinsfjorden Montessoriskole.  
18.10.16 Møte nr 2340 Spenncon Rail 
17.01.17 Møte nr 2350 Arnemannsveien 3 m/foredrag «Øya fra industri til by» 

v/Haakon Tronrud 
 
Peismøter i denne perioden: 
23.08.16 Møte nr 2331 Peismøte 
08.11.16 Møte nr 2342 Peismøte  
14.02.17 Møte nr 2354 Peismøte 
16.05.17 Møte nr 2366 Peismøte 
 
Presidentens møter i denne perioden: 
09.08.16 Møte nr 2329 Presidentens møte. Besøk av Simen Stenersen (RYLA) 
22.11.17 Møte nr 2344 Presidentens møte 
21.02.17 Møte nr 2355 Presidentens møte 
30.05.17 Møte nr 2355 Presidentens møte 
 
 
13.06.17 Møte nr 2370 Årsmøte 
 
 
Klubbaktiviteter i denne perioden: 
 
02.08.16 Møte nr 2328 Sommermøte hos Viera 
16.08.16 Møte nr 2330 Skautur 
18.11.16 Møte nr 2343 Rakafisklag – egen invitasjon 
06.12.16 Møte nr 2346 Guvernørbesøk 
13.12.16 Møte nr 2347 Julemøte, Vertshuset Gygra på Vik. 
14.03.17 Møte nr 2358 Skreiaften  
09.05.17 Møte nr 2365 Vedaksjon 
09.05.17 Møte nr 2364  Vedaksjon 
20.06.17 Møte nr 2371 Sommermøte - Presidentskifte 
26.06.17 Møte nr 2372 Sommeravslutning 
 
 
Presidenten har skrevet referat fra styremøtene. 
 
Kasserer, sekretær, programansvarlig, it/web ansvarlig og tidligere president 
innkalles til styremøtene hvis behov. 

 
Komitéer for perioden 2016-2017 og for neste periode kan finnes på Internett:  
http://honefoss-ost.rotary.no/no/komiteer-2016-2018#.WSG94YVOIhx. 

http://honefoss-ost.rotary.no/no/komiteer-2016-2018#.WSG94YVOIhx
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Styremøter 
 
Det er avholdt styremøter, hvor de fleste er i forlengelse/i forkant av klubbmøtene. Enkelt 
saker er behandlet sirkulært. Hovedsakene har vært: 

- Innkjøp av videokanon – Ble innkjøpt sammen med Hønefoss RT og forsikret 
for en periode på 3 år for kr. 1000,-. 500 for hver klubb. 

- Anskaffelse av trådløs mikrofon 
- Ryla kandidat – nominasjon 
- Status Strategiplanen 2016/017 – prioriteringer kommende halvår 
- Budsjett/Regnskap – status 
- Årsmøte/Presidentskiftet – Avklare oppgaver, datoer etc. 
- PETS og distriktstrening 
- Utmelding/Permisjon 
- Paul Harris. 
- Medlemsverving 

- Eget prosjekt igangsatt for å verve nye medlemmer. 
Alle komiteen ble på siste peismøte bedt om å komme opp med min. 15 
forslag på nye medlemmer hvorav 50% under 60 år. Samt hvilke 5 punkter ( 
av de 20 ) de mener bør vektlegges i skrivet som sendes ut til alle. Ved 
kommende presidentens møte går man gjennom disse navnene i plenum for å 
kvalitet sikre kandidatene samt hvilke punkter/argument som skal benyttes. 
Deretter blir alle tilskrevet og invitert til et møte med «interessant» 
foredragsholder. 
 

- Profilering av Rotary – Betongplater med det gamle Byvåpenet. 
Styret vedtok at dette kunne være av interesse og gav Jan Berg fullmakt til å 
gå videre med prosjektet – under forutsetning av at Hønefoss-Øst Rotary ikke 
har forpliktet seg til noe før dette «prosjektet,» er avklart hva kostnader, 
samarbeidspartnere og sted angår 
 

- Søknad om midler til Gjenreising av Hønefoss Kirka -  Det var enstemmig 
enighet om at Hønefoss-Øst Rotary ikke støtter dette siden det gjelder 
egenkapital til en kirke 
 

- Forespørsel om å ta imot ytterligere en utveksling student. 
Klubben har ikke økonomi til 2 i løpet av et år og ba vedkommende om å søke 
en av de 50 andre klubbene i distriktet som ikke har tatt imot noe. 

 
 
Bidrag til Rotary Foundation, med skattefradrag. 
Ca. 35 (tallet er usikkert) av klubbens medlemmer gir et månedlig bidrag gjennom 
avtalegiro. 
 
Hjemmeside (Web-side) 
Harald Bjørgo er IT-ansvarlig og er ansvarlig for vår hjemmeside. Hjemmesiden er 
utarbeidet etter distriktets mal og har link til Facebook. 
Alle sentrale skriv og meldinger blir lagt ut på klubbens nettside. 
39 medlemmer har e-post adresse.   
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Klubbsamarbeid: 
Det har vært avholdt felles møter med representanter for styrene i de to klubbene på 
Hønefoss. Bl.a. for å samordne ordningen med intercity-møter og en ordning med felles 
bedriftsbesøk. 
 
Fremmøte 
Fremmøtet for Rotary-året har ligget gjennomsnittlig mellom 20 og 27 medlemmer på 
møtene på hotellet.  Fremmøtet har holdt seg noenlunde konstant de siste årene men 
hatt en liten økning i denne perioden.  Det er særlig frammøtet på møter på andre 
møtedager enn vår og møter utenfor hotellet som trekker møteprosenten ned.  
Vår klubb hadde «ferie» 5 tirsdager i juli. 
  
Fremmøtet registreres for hvert møte. Dette oppbevares nå i klubben for internt bruk, 
men rapporteres ikke til distriktet. 
 
 
 
Styret i Hønefoss-Øst RK 
 
 
 
Viera Rozmara Frydenlund    Lise Strat 
President    Sekretær 
 
 
  
 


